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Abstract (en)
The device has an applicator (80) received in the housing (41) and resting on base of the housing. A closing unit of the housing moves with respect
to the body between open and closed positions for permitting and preventing access to the applicator, respectively. The closing unit has an end part
(59) for pushing the applicator partially out of the housing, when the closing unit passes from the closed to the open position. Independent claims
are also included for the following: (a) a packing and applying set having an applying device (b) a make-up process.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif pour l'application d'un produit, comportant : un corps définissant un logement (41) ayant un fond, un
applicateur (80), agencé pour être reçu dans le logement (41) et reposer au moins partiellement sur le fond de celui-ci, et un organe de fermeture du
logement, mobile par rapport au corps entre une position ouverte permettant d'accéder à l'applicateur et une position fermée empêchant l'accès à
l'applicateur, cet organe de fermeture comportant une partie agencée pour pousser l'applicateur au moins partiellement hors du logement, lorsque
l'organe de fermeture passe de la position fermée à la position ouverte. <IMAGE>
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